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Zápis č. 2/2019 

z jednání Komise pro školství a mládež Rady MČ Praha 4 

 

Datum konání: 25.2. 2019, od 16,00 

Místo konání:  historická budova radnice v Nuslích 

 

Přítomno: dle prezenční listiny – 9 členů (z celkového počtu 9 členů) 

Veřejnost: dle prezenční listiny přihlášeno 43, přítomno 22 

Hosté: Mgr. Iva Kotvová, místostarostka  

 

Program: 

 

1) Zahájení, seznámení s programem a organizací průběhu jednání komise 

2) Informace o mateřských a základních školách-prezentace o činnosti školy ředitelem  

- 16,00 - 16,30 Irena Michalcová, MŠ Trojlístek, Bezová 

- 16,30 – 17,00 Mgr. et Mgr. Ivana Bendlová, MŠ BoTa, Boleslavova 

- 17,00 – 17,30 Mgr. Helena Pondělíčková, Škola Kavčí hory, K Sídlišti 

- 17,30 - 18,00 Mgr. Romana Mrázková, ZŠ a MŠ Sdružení  

- 18,00 – 18,30 Mgr. Jiří Vybíral, ZŠ Školní 

- 18,30 – 19,00 PhDr. Bc. František Prokop, ZŠ Táborská 

3) Různé, závěr 

 

1) Zahájení, seznámení s programem a organizací průběhu jednání komise 

 

Předseda komise A. Jaroš: 

- zahájení jednání, přivítání všech zúčastněných 

- seznámení s programem, program beze změny 

- seznámení s průběhem jednání  

 

USNESENÍ: 

Veřejná část jednání bude ukončena před závěrečným projednáváním a hlasováním o usnesení. 

 

PRO  x  9   PROTI  x  0    ZDRŽEL SE  x  0 
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2) Informace o mateřských a základních školách - prezentace o činnosti školy 

ředitelem  

 

Vystoupení jednotlivých ředitelů probíhalo podle harmonogramu stanoveném v programu jednání. 

Ředitelé v průběhu cca 15 ti minut představili činnost školy a nastínili vizi jejího rozvoje v dalším 

období. Každý člen komise měl následně možnost klást ředitelce/li dotazy, stejnou možnost měla i 

veřejnost (četnost dotazů s ohledem na velký počet zástupců veřejnosti omezena na 2). 

 

18, 30 odchod PhDr. Veroniky Nürnbergerové (předsedovi komise bylo členkou předáno 

písemné stanovisko k prodloužení/neprodloužení funkčního období ředitelů – mimo 

stanoviska k prodloužení/neprodloužení funkčního období  PhDr. Františka Prokopa) 

 

3) Závěr jednání: 

 

Po proběhlé diskusi k prezentaci činnosti ředitelů, výsledkům práce a vizím dalšího rozvoje 

školy komise přijala následující usnesení: 

 

Usnesení: 

 

Komise pro školství a mládež Rady MČ Praha 4 doporučuje Radě MČ Praha 4 prodloužit 

funkční období o dalších šest let 

 

Irena Michalcová, MŠ Trojlístek, Bezová  

PRO x 8  PROTI  x  0    ZDRŽEL SE  x  1 

Členka komise Irena Michalcová se zdržela – střet zájmu. 

 

Mgr. et Mgr. Ivana Bendlová, MŠ BoTa, Boleslavova 

PRO x 9  PROTI  x  0    ZDRŽEL SE  x  0 

 

Mgr. Helena Pondělíčková, Škola Kavčí hory, K Sídlišti 

PRO x  9  PROTI  x  0    ZDRŽEL SE  x  0 

 

Mgr. Romana Mrázková, ZŠ a MŠ Sdružení  

PRO  x  2    PROTI  x  7    ZDRŽEL SE  x  0 
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Mgr. Jiří Vybíral, ZŠ Školní 

PRO  x  8    PROTI  x  0    ZDRŽEL SE  x  1 

 

PhDr. Bc. František Prokop, ZŠ Táborská 

PRO  x  8   PROTI  x  0    ZDRŽEL SE  x  0 

 

 

 

Příští jednání komise se uskuteční 25. 3. 2019 od 17,00 na Úřadu MČ Praha 4, Antala Staška, 6. 

patro, jednací místnost.  

 

Jednání komise ukončil předseda A. Jaroš ve 20,20.  

 

 

 

 

 ………………………………………………… 

 Adam Jaroš, v.r. 

 předseda komise 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Ságlová 

 

 


